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Abstract (en)
The device serves for collapsing prefabricated lift shaft modules (1) for the purpose of reducing their volume for transport and storage. The side
walls (2, 3) have detachable seams and there are hinge points (10, 11, 12, 13, 14, 15, 16, 17) in the bottom and top angular frames (7, 8). The
separation points in the angular frames (7, 8) at the inwardly swivellable hinge points (12, 13, 16, 17) are sloped and thus, in the collapsed state,
form a projecting pointed tab, two bore holes previously at different positions coming to rest one on top of the other and thus allowing a screw to be
inserted for mechanical fixing in the collapsed state. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Vorrichtung dient dem Zusammenklappen von vorfabrizierten Aufzugsschachtmodulen (1) zwecks Volumenreduktion für Transport und
Lagerung. Die Seitenwände (2, 3) weisen lösbare Nahtstellen auf und im unteren und oberen Winkelrahmen (7, 8) sind Scharnierstellen (10,
11, 12, 13, 14, 15, 16, 17) vorhanden. Die Trennstellen in den Winkelrahmen (7, 8) bei den nach innen schwenkbaren Scharnierstellen (12,
13, 16, 17) sind schräg ausgebildet und bilden so im zusammengeklappten Zustand einen vorstehenden spitzen Lappen, wobei zwei vorher
verschieden positionierte Bohrungen übereinander zu liegen kommen und so das Einsetzen einer Schraube für die mechanische Fixierung im
zusammengeklappten Zustand erlauben.
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